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PROTOKÓŁ nr VII  
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 12 sierpnia 2019 r. 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

 
W posiedzeniu udział wzięło 10 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  
Radny Jerzy Kłos poprosił o dodanie punktu obrad – wolne wnioski – przed sprawozdaniem 
Wójta z działalności międzysesyjnej.  
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 
Oddano głosów: 
Za przyjęciem poprawki porządku obrad: - 9 radnych 
Przeciw:     - 1 radny 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Porządek obrad został zmieniony większością głosów. 
Wójt Janusz Kaczyński wniósł o skreślenie punktu – sprawozdanie z działalności 
międzysesyjnej – z porządku obrad. 
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 
Oddano głosów: 
Za przyjęciem poprawki porządku obrad: - 7 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 3 radnych 
Porządek obrad został zmieniony większością głosów. 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 
Oddano głosów: 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 10 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  
Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 10 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Protokół z poprzedniej sesji nr VI z dnia 18 czerwca 2019 r. został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 2 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Osiek. 
Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła Przewodnicząca Alicja 
Ciarkowska. 
Na posiedzenie dołączył Radny Marek Derda. 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. 
Radna Teresa Eggert dodała, że szkoda, że nie przesłuchano skarżącą.  
Radny Leszek Waliński zapytał czy przeprowadzono rozmowę z władzami Nadleśnictwa 
Lubichowo – Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – tak, przeprowadzono rozmowę 
oraz wizję lokalną, planowane są remonty dróg po uzyskaniu środków, ale nie wynikają one 
bezpośrednio z tej skargi. 
Radny Jerzy Kłos dodał, że także uczestniczył w wizji drogi, będącej przedmiotem sporu. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 8 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 3 radnych  
Uchwała nr VII/47/2019 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 3 Wolne wnioski. 
Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła ważne wydarzenia 
z życia naszego powiatu. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie odnośnie naprawy dróg po budowie wodociągu Głuche 
– Karszanek. Odpowiedzi udzieliła Zastępca Wójta Joanna Gniewkowska – terminy napraw już 
są ustalone i wyznaczone w obecności pracownika gminy. 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o oznakowanie dróg do posesji na terenie gminy. Odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński – prace są już wykonywane, niektóre sołectwa zaplanowały 
finansowanie tych tablic ze środków funduszu sołeckiego.  
Radna Teresa Eggert ponownie poprosiła o naprawę dróg we wsi Głuche po budowie 
wodociągu oraz wsparcie w ZDW w Gdańsku na naprawy drogi wojewódzkiej nr 214. 
Radny Marek Derda zadał pytanie o zagospodarowanie mieszkań w budynku byłej szkoły 
w Wycinkach. Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – do końca sierpnia ma zapaść 
decyzja w sprawie zagospodarowania budynku. 
 
Ad. 4 Zakończenie obrad. 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:43. 


